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Tid: Söndag den 23 juni 2024, kl. 13:00 
 
 

1. Sammanträdets öppnande 
Föreningens ordförande, Anders Kihlander, hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. 
Anders presenterade även styrelsens medlemmar under det gångna året. 

 
2. Val av ordförande vid sammanträdet 

Henrik Grönvall valdes till ordförande för sammanträdet. 
 

3. Ordförandes val av sekreterare för sammanträdet 
Gunilla Vogel valdes till sekreterare för sammanträdet. 
 

4. Ordningsfråga 
Sammanträdets deltagare godkände Henriks förslag att alla sammanträdets omröstningar genomförs 
genom acklamation (bifallsrop), att ropa ”ja/nej”. 
 

5. Val av två personer att justera sammanträdesprotokollet 
Maria Bjälemar och Ivo Parik valdes att, jämte ordföranden, justera protokollet för sammanträdet. 
 

6. Styrelseberättelse och verksamhetsberättelse för det gångna året 
Anders berättade att styrelsen under det gångna året har haft 6 sammankomster. En hemsida har skapats 
för att underlätta kommunikationen med berörda fastighetsägare, till denna finns även mailadress kopplad, 
dit synpunkter och förslag kan mailas. Hemsidan kommer framledes att vara den huvudsakliga 
kommunikationskanalen tillsammans med anslagstavlan vid brevlådorna och Facebook (Vi i Storslätten).  
 
Ett Swish-konto är registrerat och kopplat till föreningen. 
 
Under året har styrelsen sammanställt kontaktuppgifter till berörda fastighetsägare. Den stora frågan är att 
finna en lösning till föreningens ekonomi. En minskning av det kommunala bidraget tillsammans med 
ökade kostnader för vägunderhåll medför att berörda fastighetsägare gemensamt behöver bidra med en 
mindre summa (500:-/fastighet) till vägens skötsel och underhåll innevarande verksamhetsår.  
 
Det har under året ordnats med gemensamma aktiviteter för att underhålla vägen; under hösten, en lappa-
och-laga-dag samt uppsättning av snökäppar och under våren, borttagning av snökäppar. Under våren har 
också en stor skrapning av vägen genomförts av företaget Bigero från Mockfjärd. Vidare har det 
genomförts en ”Lupinbekämpardag” tillsammans med Naturskyddsföreningen.  
 

7. Revisionsberättelsen jämte frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Micael Lis redogjorde för revisionsberättelsen. Henrik frågade sammanträdets deltagare om styrelsen kan 
få ansvarsfrihet för förra verksamhetsåret vilket bifölls. 
 

8. Redogörelse av föreningens ekonomiska läge 
Anders redogjorde för att de kommunala och statliga driftsbidragen för vägen inte kommer att täcka 
kostnaderna för vägens skötsel då kostnaderna ökat samtidigt som det kommunala bidraget kommer att 
minska med 22% till 16 907 kronor Det finns enligt styrelsen, 2 alternativ att lösa detta: 

1. En begäran om en ny Lantmäteriförrättning då den förra är från 1957 och ej längre stämmer 
då flertalet fastigheter sedan dess har tillkommit och/eller förändrats. Kostnaden för en ny 
Lantmäteriförrättning uppskattas av REV (Riksföreningen för Enskilda Vägar) till ca 
500 000 kronor, en kostnad som kommer att utdebiteras på samtliga fastighetsägare (i 
dagsläget, 51st). Därefter blir samtliga fastighetsägare betalningsskyldiga vad gäller behov 
av tillskott för vägunderhåll. 
 

2. Ett frivilligt bidrag på 500:-/fastighet och år, när så behövs.  
 

Verksamhetsåret 1 april 2023 – 31 mars 2024 visar ett negativt resultat på      14 512,70. Det statliga 
bidraget var 56 950,10, det kommunala bidraget 21 788 kronor och kostnaderna för underhåll 93 250,80. 
I det negativa resultatet ingår en engångskostnad för anslutning av Bankgiro om 5 000 kronor 
 
Framtida kostnader omfattar även buskröjning samt dikesrensning, vilket genomförs ca vart 3:e år. 
Markägare bör bekosta en hyvling efter avslutad avverkning i de fall vägen tagit skada. 
 



9. Beslut om utdebitering av bidrag till vägföreningen 
Sammanträdets deltagare godkände förslaget om 500 kronor per fastighetsägare för år 2024, att betala in 
senast den 31 juli. Inbetalningsinformation kommer att skickas snarast efter godkänt och distribuerat 
sammanträdesprotokoll. 
 

10. Behandling av inkomna ärenden och motioner 
Henrik konstaterade att inga ärenden eller motioner har inkommit. 
 

11. Beslut om vägarbeten att utföras eller påbörjas under arbetsåret 
Henrik konstaterade att inga vägarbeten planeras utöver sedvanligt underhåll 
 

12. Beslut om arvode till nästkommande års styrelse och revisorer 
Sammanträdets deltagare beslutade att inga arvoden ges till nästkommande styrelse och revisorer. 

13. Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Henrik konstaterade att nuvarande styrelse och suppleanter ställer upp för omval: 
 Anders Kihlander, omval 2 år 
 Jan Bjälemar, omval 2 år 
 Tobias Bjälemar, omval 1 år 
 Kurt Axelsson, omval 1 år 
 Henrik Grönvall, omval 2 år 
Sammanträdets deltagare godkände förslaget. 
 

14. Val av revisor och suppleant 
Henrik konstaterade att nuvarande revisor ställer upp för omval: 
 Micael Lis, omval 2 år 
Sammanträdets deltagare valde Micael Lis som revisor för 2 år. 
 
Henrik bad sammanträdets deltagare om förslag till revisor för ett års mandat, en revisorssuppleant för två 
års mandat samt en revisorssuppleant för ett års mandat. Följande personer föreslogs: 
 Ivo Parik som ordinarie revisor för två års mandat 
 Marianne Axelsson som revisorssuppleant för två års mandat 
 Thérese Kihlander som revisorssuppleant för ett års mandat. 
Sammanträdets deltagare valde ovanstående personer för angivna roller och mandatperioder. 
 

15. Beslut om på vad sätt justerat sammanträdesprotokoll ska tillkännagivas 
Sammanträdets deltagare beslutade att protokollet tillkännages dels på byns anslagstavla, dels distribueras 
via mail. 
 

16. Vad styrelsen eljest vill hänskjuta till sammanträdet 
Henrik konstaterade att inget sådant ärende finns 
 

17. Sammanträdet avslutas 
Henrik tackade det som deltagit och förklarade att mötet var avslutat 
 
 
Vid protokollet   
 
 
 
Gunilla Vogel    Henrik Grönvall 
Sekreterare    Ordförande 
 
Justerare     
 
 
 
Maria Bjälemar    Ivo Parik 


